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Aanleiding
Naar aanleiding van de rechtszaak die KHN tegen de

staat is gestart en de oproep van de rechter daarin aan

partijen om weer met elkaar om de tafel te gaan heeft KHN ermee ingestemd om

morgenochtend woensdag ambtelijkom tafel te gaan Gelijktijdig wordt er

interdepartementaal in het directeurenoverleg Covid 19 hierna DOC 19

nagedacht en gesproken over te nemen maatregelen onder meerten aanzien van

de horeca gezien het weer oplopende aantal nieuwe besmettingen Deze nota

informeert u over de stand van zaken en mogelijk vervolg

Bijlage n

Advies

U kunt kennis nemen van de nota

Kernpunten
• KHN heeft zich na heteisen van overleg op bestuurlijk niveau alsnog bereid

getoond om op ambtelijk niveau met ons te spreken Bij het gesprek zijn EZK

VWS en de interdepartementale programmadirectie PDG tevens voorzitter

van het DOC 19 aanwezig PDG koppelt wel terug aan M3 V maar valt hier

formeel nog niet onder Ambtelijk is J V officieel dus niet aanwezig bij het

gesprek
• Insteek van het gesprek wat betreft EZK is enerzijds KHN ervan te doordringen

dat gezien het oplopende aantal besmettingen een discussie over

versoepelingen op dit moment niet makkelijk is Het is ook in belang van de

horeca zelf om de bestaande maatregelen te supporten om te voorkomen dat

lokaal verdergaande maatregelen worden genomen die de horeca nog veel

meer kunnen schaden Uiteindelijk is het ook in het belang van de horeca zelf

om het aantal besmettingen binnen de horeca terug te dringen Dit leidt

immers tot sluiting van cafes en zal ook een uitstralingseffect naar delen van
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het horecapubliek hebben die zich hier mogelijk niet meer veilig voelt We

hebben echter sterke twijfels of de KHN zich achter deze boodschap schaart

• Daarnaast willen we het gesprek benutten om gezamenlijk op zoek te gaan

naar opties om meer ruimte te creeren voor de horeca binnen de voorwaarden

en grenzen van de gezondheidsrisico s Ook interdepartementaal zullen we

aandringen op het bieden van perspectief aan de horeca en ter sprake brengen
in hoeverre soepelere regels in de buitenlucht haalbaar zijn

• In de ACC 19 van heden middag werd aangegeven dat er donderdag in de

extra ingelaste perseonferentie de volgende maatregelen zullen worden

aangekondigd mits het Torentjesoverleg van heden middag daarmee instemt

Mogelijk wordt hier donderdag met een aantal in de MCC vertegenwoordigde
ministers ook nog een overleg over gehouden
o Oproep aan o a horeca om eigen protocol beter na te leven vooral op het

punt van verplicht reserveren als je binnen wil zitten

o Mogelijkheid voor lokale overheden om waar nodig horeca eerder te sluiten

o Te sluiten in geval van besmettingen
• Deze maatregelen zijn redelijk beperkt waarbij het uiteraard erg afhankelijk is

van hoe lokale overheden invulling gaan geven aan het tweede punt Het ligt in

de lijn van de verwachting dat als het aantal besmettingen niet op zeer korte

termijn terugloopt lokale overheden inderdaad openingstijden terug zullen

dringen mogelijk eind deze week al in Amsterdam en Rotterdam Mochten de

lokale overheden dit voornemen uiten richting Rijk kabinet dan zal de tijd
daartussen en de aankondiging daarvan naar verwachting hooguit een dag

zijn
• De aankondiging zet het gesprek met KHN morgen ook in een ander daglicht

Dat gesprek zal dan meer op de middellange termijn dan op de korte termijn

gericht zijn waarbij we vast aan KHN mee kunnen geven wat het kabinet

voomemens is te communiceren donderdag
• Verwachting is dat KHN nog steeds een gesprek op bestuurlijk niveau wil over

versoepelingen Vanuit de PDG is aangegeven dat een gesprek over nieuwe

maatregelen wellicht op bestuurlijk niveau zou moeten worden gevoerd Wat

EZK betreft ligt hiervoor het voortouw bij J V MJ V lijkt echter niks voor een

gesprek met KHN te voelen zolang KHN de rechtszaak niet intrekt

• Mocht KHN in het gesprek zich dus niet achter de voorgestelde lijn scharen

dan is de kans groot dat er geen gesprek op bestuurlijk niveau plaats zal

vinden De invloed van EZK is hoe dan ook beperkt op ambtelijk niveau wordt

interdepartementaal eigenlijk alleen steun vanuit Financien ervaren

Toelichting
Inhoud gesprek

• Vanuit EZK zetten we los van de donderdag te communiceren lijn in op

maatregelen die wel het besmettingsrisico in de horeca terugdringen maar die

geen of weinig invloed hebben naar verwachting op de doorde horeca te

draaien omzet Daarnaast willen we schetsen dat betere naleving van het

eigen protocol de enige weg is naar versoepelingen op de langere termijn
Uiteraard hebben we ook gekeken naar zaken waar we KHN in tegemoet

zouden kunnen komen als Rijk Op basis van hun input in de rechtszaak tegen

de Staat blijkt het echter lastig om KHN ook echt iets te bieden Wensen liggen
met name op terrein loslaten van de 1 5 meter financiele compensatie en het

verkrijgen van perspectief ten aanzien van versoepeling van de maatregelen
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• EZK is voornemens om ambtelijk de volgende maatregelen richting KHN voor

te stellen die aanvullend zouden kunnen worden genomen zodat de horeca

laat zien dat ze het besmettingsrisico serieus nemen en hierop acteren Dat

kan helpen om verdergaande landelijke maatregelen in de toekomst zoveel

mogelijk te voorkomen

o KHN gaat in overleg met de GGD wijze waarop in gesprek te bepalen
over aanscherpen van het eigen protocol op in ieder geval de terreinen

algemene hygiene naleving door personeel en geluid
Toelichting De GGD Amsterdam constateert bij horecabezoeken namelijk
dat personeel de algemene hygieneregels niet goed kent of niet weet hoe

ze die moeten toepassen Tevens houden klanten in de horeca volgens de

GGD over het algemeen goed afstand maar doet het personeel onderling
dat maar matig ook waar dat wel mogelijk is gezien de werksituatie Tot

slot geeft de GGD aan dat de muziek vaak erg hard staat waardoor er

veel geschreeuwd moet worden wat het risico

o Regel personeel met milde klachten werkt niet wordt actief

uitgedragen
Toelichting In algemene zin wordt geconstateerd dat jongeren nog vaak

doorwerken ondanks milde klachten Omdat in de horeca veel jongeren
werken is het in deze sector van extra belang deze regel goed na te

leven

o Overleg of KHN iets ziet in preventief testen van horeca personeel met

gelijk beleid aan zorgpersoneel
Toelichting Deze suggestie werd gedaan door de GGD Amsterdam Als

EZK staan we hier neutraal in dus dit leggen we open voor Overigens
kunnen we dit niet ter plekke beslissen maar als KHN hier positief over is

wel ter overweging aan VWS meegeven

o Overleg met KHN hoe horecaondememers zelf het maximaal aantal

klanten kan reguleren dat gezien de bestaande regels binnen kan zijn
Toelichting Een van de opties die genoemd is is meer en strenger
handhaven bij horecaondememers Hier zijn wij op tegen aangezien
ondernemers niet gestraft moeten worden voor het gedrag van hun

klanten Op sommige zaken heeft de horecaondernemer echter wel

invloed zoals het reguleren van het maximaal aantal gasten dat binnen

kan zitten vergelijk met de winkelwagentjes in supermarkten

Interdepartementaal krachtenveld
• Interdepartementaal zijn verschillende mogelijke maatregelen ten aanzien van

de horeca de revue gepasseerd varierend van een oproep aan de horeca om

de eigen protocollen beter na te leven tot een verbod op het schenken van

alcohol De meest vergaande mogelijke maatregelen lijken afkomstig van de

burgemeester van Rotterdam
• EZK heeft interdepartementaal benadrukt dat voor zover vast te stellen maar

een beperkt deel van de besmettingen in de horeca plaatsvindt Verreweg de

meeste besmettingen treden op in de thuissituatie en bij familiebijeenkomsten
EZK heeft het belang om juist dat te communiceren benadrukt en te zorgen dat

maatregelen in de horeca dus onderbouwd en proportioneel zijn ten opzichte
van het besmettingsrisico Een belangrijke oorzaak van de focus op de horeca

is dat ingrijpen in de horeca door de overheid een stuk eenvoudiger is

juridisch dan achter de voordeur
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